
Kunstutvalget for Bybanen
Referat fra møte 10. desember 2014, kl. 13.30-15.30

Sted: HFK, 7. et.

Til stede: Jørgen Blitzner (JB), Hilde Skjeggestad (HS), Ronny Skår (RS), Tone Stedal Haugland (TSH),
Petra Rahm (PR), Grete Riis (GR). Ingrid Haukeland (IH), Petter Bortne (PB).

Forfall: Sølvi Myrseth (SM)

Referent: Hilde Skjeggestad

Sak Emne Vedtak Ansvar / frist

1 Godkjenning av
referat fra møte
21. november
2014

Referatet ble godkjent uten merkander.

2 Oppfølgingssaker.

a. Status for
trykksaker; folder
og kunstplan.

b. Status for
kontakt med
eksterne
bidragsytere.

Kommunikasjonsavdelingen i HKF har avklart at
HFKs grafiske profil skal ligge til grunn for
kunstutvalgets trykksaker.

Tekst til kunstplan er godkjent og klar. Jørgen ser
til at bilder blir oversendt og tar ansvar for endelig
visuell utforming sammen med rette vedkommende
i HFK.

Ronny gjennomgår tekst til informasjonsfolder, slik
han tidligere har varslet. Jørgen ser til at bilder blir
oversendt og tar ansvar for endelig visuell
utforming sammen med rette vedkommende i HFK.

Ronny og Jørgen legger frem en handlingsplan for
arbeidet til neste møte i kunstutvalget, 9. januar
2014.
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3 Delplan Sandsli,
gjennomgang av
forslag, innspill.

Delplanen ble gjennomgått side for side. Noen
justeringer i formuleringer ble foreslått. Jørgen
retter opp teksten, og sender ut til kunstutvalget for
godkjenning pr epost, med konkret svarfrist.

Forslag om å organisere skisseutkastet som et
forprosjekt i tett dialog med kunstkonsulentene og
kunstutvalget, ble vedtatt. Begrunnelsen for dette,
er utfordringene knyttet til de fysiske og
sikkerhetsmessige utfordringene på stedet.

Annette og Caroline Kierulf har bedt om utsettelse
av planlagt befaring 11. desember pga. sykdom.
Forslag til ny dato er 6. januar 2015. Jørgen, Hilde,
Ronny, Sølvi og Ingrid deltar. Kunstutvalgets
øvrige medlemmer kan delta hvis de ønsker.

Kierulfene er innvilget svartfrist til etter at
befaringen er gjennomført. Dersom de skulle velge
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å takke nei, tas saken opp igjen i kunstutvalgets
møte 9. januar 2015.

Bybanen drift ønsker ikke å åpne for montering
langs veggen etter at prøvedrift er startet. De vil
likevel være villige til å ta opp til vurdering om det
kan åpnes for kortvarig monteringsarbeid i avtalte
og avgrensede perioder når kjøring ikke pågår,
f.eks. helg.

4 Presentasjon av
kunstnere, plan B

I tilfelle Kierulfene skulle velge å takke nei til
oppdraget, ble det diskutert alternative kandidater.
I tillegg til de tidligere presenterte, ble Hanne Tyrmi
presentert. Kunstutvalget besluttet å avvente
situasjonen til etter at befaring har vært avholdt, og
å diskutere saken på nytt i neste møte, om det
skulle bli nødvendig.

5 Eventuelt a. Elin Reiseter, som er engasjert for å registrere
kunst i HKFs eie, tar ansvar for å få montert skilt i
Mårdalen. Tone følger opp på vegne av
kunstutvalget.

b. Skilt til kunsten i tunnelene ble diskutert. En
løsning kan være plassering ved nærmeste
holdeplass(er), f.eks. i grunnen. Spørsmål om
hvorvidt planlagte skjermer på holdeplasser og i
vogner også kan tas i bruk, ble bragt opp. Dette vil
da være som del av annen skiftende info. Ronny
og Tone kontakter Skyss for å få en avklaring av
disse forholdene.

c. Dialog med Avinor. Sølvi har forsøkt å komme i
dialog med Avinor, uten å lykkes. Ronny kontakter
Avinor v/Aina Tysse pr. telefon, med formål å få
opprettet en velfungerende dialog.

d. Per Formo har foreløpig ikke returnert kontrakt.
Hilde sjekker opp.

e. Det er ca kr 240 000 i rest etter byggetrinn 2.
Disse kan benyttes til å avslutte Gisle Fløysands
arbeid. Noen feil må rettes, og det må utarbeides
et system for varsling ved feil. Jørgen tar kontakt
med Gisle for å sette igang arbeidet.

Av de samme midlene avsettes til vask av Torunn
Skjellands arbeid i Mårdalen. Det er også ytret
ønske om lys på dette arbeidet (fortrinnsvis
veggvaskere).

e. Det ble foreslått at man fra nå av synliggjør
forventede fremtidige driftskostnader ved
kunstprosjektene allerede i forbindelse med
godkjenning av skisseprosjekt.

f. Ingrid og Sølvi sjekker om det finnes en 3D-
modell for lysene ved Dyrhovdtunnelen. I så fall må
disse videresendes til Per Formo.
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6 Møteplan Neste møte er berammet til fredag 9. januar 2015
kl. 11.00-13.00 hos HFK. Lunsj serveres.


